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Socialdemocràcia i Progrés (SDP)
entén que la solució a l’important
dèficit de la branca general de la
CASS no passa tant per noves re-
tallades, sinó per impulsar de for-
ma decidida la reforma de tot el
sistema sanitari. I considera que
la millor forma de fer-ho és a tra-
vés d’un pacte d’Estat. Així ho va
explicar ahir la número 2 de la
llista nacional de la formació,
l’exconsellera general Sílvia Bo-
net, que va lamentar que des d’al-
tres partits, en clara referència al
PS, se’ls acusi d’haver votat a fa-
vor del que ells entenen com a re-
tallades. 

Bonet va defensar la tasca rea-
litzada des del grup mixt. “És in-
just que només se’ns recordi el
vot. Nosaltres vam ser capaços de
debatre i de dialogar per fer mi-
llorar la llei en benefici dels ciuta-
dans”, va afirmar la candidata,
que va posar en relleu que en la
pròxima legislatura s’hauran d’a-
bordar reformes importants. En
aquest sentit, va recordar el dèfi-

cit previst per a la branca general,
de 52 milions d’euros. “L’anàlisi
ha de ser global, de tot el sistema
sanitari, que cal replantejar”, va
argumentar. 

De fet, l’exparlamentària va
atacar també el Govern de De-
mòcrates per Andorra perquè en-
tén que aquests canvis fa temps
que es podrien haver impulsat.
“Hem estat quatre anys que no

s’ha avançat res”, va denunciar. A
l’hora d’abordar possibles solu-
cions per a la CASS és quan va
posar sobre la taula la necessitat
d’un pacte d’Estat. La que segur
que, en la seva opinió, no s’hauria
d’aplicar seria una pujada de co-
titzacions. “Seria augmentar la
pressió fiscal sobre els ciutadans
quan fa tot just un mes hem posat
l’IRPF”, va justificar.

Bonet retreu al PS les crítiques per votar els canvis de la Seguretat Social

SDP vol un pacte d’Estat per
reformar la CASS i la sanitat
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LA PRECAMPANYA  <<>>

El candidat a la reelecció com
a cap de Govern de Demòcra-
tes per Andorra (DA), Toni
Martí, acompanyat dels caps
de llista parroquials de Canillo
i Ordino, Jordi Alcobé i Toni Fi-
llet, es van reunir amb repre-
sentants de l’Associació de Pa-
gesos i Ramaders d’Andorra.
Amb ells van parlar sobre les
inquietuds que el possible
acord d’associació amb Euro-
pa aixeca al sector. En aquest
sentit, el líder taronja va re-
marcar que la negociació en
cap cas inclou els productes
agrícoles, fet que preocupava
especialment l’entitat.

Durant la trobada, els de-
mòcrates van exposar que, du-
rant la legislatura, s’ha actuat
amb sentit d’Estat sense posar
en risc la seva viabilitat i els pi-
lars tradicionals tot impulsant
accions per dinamitzar el país.
Aquesta és la línia en què es
vol continuar, va explicar Mar-
tí, mentre que Alcobé va des-
tacar la voluntat de seguir amb
una bona comunicació entre
l’associació i el Govern i amb
programes clau per al sector.

DA garanteix als
pagesos que
l’acord amb la UE
no afectarà els
productes agraris

El candidat a cap de Govern,
Pere López, per la coalició en-
tre PS, Verds, Iniciativa Ciu-
tadana i Independents va re-
marcar que les polítiques me-
 diambientals “són estratègi-
ques, al nostre entendre, per al
país”. En aquest sentit, va re-
cordar que “l’Andorra que
imaginem per a d’aquí 15 anys
és una i la protecció de la na-
tura i la valorització dels resi-
dus ha de ser una prioritat”. El
polític, acompanyat de la con-
sellera al comú d’Escaldes Cè-
lia Vendrell, es va reunir amb
representants de l’Associació
de Gestors de Residus d’Andor -
ra (Agreda).

Durant la trobada, van ex-
posar que la voluntat és que el
Principat sigui un exemple de
polítiques mediambientals in-
novadores i avançades. Aquest
fet “donarà una imatge exte-
rior molt positiva per a un ter -
ritori de muntanya com el del
nostre país i generarà una in-
dústria d’activitat econòmica
creadora de llocs de treball
que pot incidir de forma im-
portant sobre el PIB”. 

Pere López aposta
per una Andorra
on la defensa del
medi ambient
sigui una prioritat


